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سرویس سیاسی-  معاون اول رییس جمهوری با تاکید بر اینکه دولت مصمم است 
از تولید کنندگان داخلی به طور جدی حمایت کند، گفت: توانمندی، ظرفیت و دانش 
تولیدکنندگان ایرانی در بخش لوازم خانگی بالاست و این ظرفیت ها ایجاب می کند 

که محصولات ایرانی جایگاه واقعی خود را در بازارهای رقابتی منطقه پیدا کنند.
معاون اول رییس جمهوری، محمد مخبر که به صورت سرزده به بازار امین حضور 
تهران رفته و پای گلایه ها و مشکلات فروشندگان و خریداران نشسته بود، مسائل 
و مشکلات آنها را با تولید کنندگان اصلی این بازار مطرح و کرد و خواستار چاره 

اندیشی برای این مشکلات شد.
وی در این جلسه که مدیران ۱۵ تولیدکننده اصلی بازار لوازم خانگی و تعدادی 
از مدیران صنفی و دولتی حضور داشتند، اظهار داشت: حمایت از بخش تولید با 
هدف منتفع شدن مردم صورت می گیرد بنابراین تولید کنندگان باید افزایش کیفیت 

و کاهش قیمت را به صورت توامان مدنظر قرار دهند.
معاون اول رییس جمهوری از مدیران شــرکت های تولید کننده لوازم خانگی 
خواست نیازها، انتظارات و مطالبات خود از دولت را احصا و ارائه کنند تا دولت 
بتواند حمایت های لازم از این صنعت را در دســتور کار خود قرار دهد تا شاهد 
تقویت تولید این محصولات و در عین حال کاهش قیمت، بهبود کیفیت و به تبع 

آن رضایتمندی مردم باشیم.
وی افزود: خواسته دولت این است که شرکت های تولید کننده لوازم خانگی بتوانند 
ضمن توجه ویژه به اهمیت صادرات، در سطح منطقه سرآمد باشند و برندهای 
ایرانی ظرف مدت چند ســال، علاوه بر تامین نیازهای داخلی، بازار کشورهای 

همسایه را نیز در اختیار بگیرند.
 صنعتی که رقابت نداشته باشد محکوم به شکست است 

 مخبر با بیان اینکه صنعتی که رقابت نداشته باشد محکوم به شکست است، افزود: 
صنعت تولید لوازم خانگی باید خود را در معرض رقابت چه در داخل و چه در 

خارج از کشور قرار دهد چرا که ارتقاء و رشد از طریق رقابت ایجاد می شود.
معاون اول رییس جمهوری از وزارت صنعت، معدن و تجارت نیز خواســت تا 
ساز و کار و برنامه ریزی دقیقی برای تسهیل صادرات محصولات لوازم خانگی 

را تدوین و بسترهای لازم را برای توسعه صادرات این محصولات فراهم کند.
وی همچنین با اشاره به توانمندی دانشگاه های کشور در تولید قطعات و مواد اولیه 
مورد نیاز صنایع خاطرنشان کرد: باید رابطه صنعت و دانشگاه گسترده تر شود تا 
مواد اولیه و قطعات مورد نیاز صنایع و به ویژه لوازم خانگی با اتکاء به توانمندی 

داخلی تامین شود.
معاون اول رییس جمهوری سرمایه گذاری برای بهبود کیفیت و افزایش تولید را 
لازمه حضور صنعت تولید لوازم خانگی در بازارهای بین المللی دانست و افزود: 
شــرکت های تولید لوازم خانگی باید با اتکا به اعتمادی که مردم به برندهایشان 
دارند، مردم را در ســرمایه گذاری مشارکت دهند و با هدایت نقدینگی موجود 
در جامعه، خط تولید خود را گسترش دهند و دولت نیز با جدیت از این سرمایه 

گذاری حمایت می کند.
در این جلســه که وزیر صنعت، معدن و تجارت و مدیرعامل ســازمان حمایت 
مصــرف کنندگان و تولیــد کنندگان نیز حضور داشــتند،   مدیران اصلی ترین 
شرکت های تولیدی لوازم خانگی کشور گزارشی از ظرفیت تولید و تعداد کارگران 
خود ارائه کردند و به تشریح مهمترین دغدغه ها و نیازهایشان نظیر مسائل مرتبط با 
مالیات، افزایش قیمت مواد اولیه، ورود کالاهای قاچاق به داخل کشور و مقررات 

دست و پا گیر و بروکراسی اداری پرداختند.
در این جلسه پس از بحث و تبادل نظر در خصوص راهکارهای کمک به تقویت 
تولید لوازم خانگی، مقرر شد مدیران عامل شرکت های تولید کننده لوازم خانگی 
نیازهــا و انتظارات خود را برای کاهش قیمت ها و افزایش کیفیت به دولت ارائه 

دهند تا تصمیمات لازم برای کمک به این صنعت اتخاذ شود.

مخبرمعاون اول رییس جمهور:

دولت مصمم به حمایت جدی
 از تولیدکنندگان داخلی است 

متعلقبهبانکهاست
از یک میلیون و ۳۰۰ هزار واحد مسکونی خالی که وزارت راه و شهرسازی شناسایی 
کرده، بخش قابل توجهی از آنها متعلق به بانکهاست که تعداد دقیق آن اعلام نشده؛ 
اما گفته می شود برای کسب سود خریداری یا ساخته شده است. مسئولان وزارت 
راه و شهرســازی می گویند بخش قابل توجهی از یک میلیون و ۳۰۰ هزار واحد 
خالی شناسایی شده، مربوط به شرکت های حقوقی اعم از دستگاه های دولتی و 

بانکهاست. 

اخبار ویژه ...

تکذیبشد

نبایدبترسیم

دبیرکل فدراســیون فوتبال می گوید، خبر "ارائه طرح ورود زنان به ورزشگاه ها به 
مجلس" صحت ندارد. طی چند روز گذشــته خبری با عنوان "ارائه طرح ورود 
بانوان به ورزشــگاه ها از ســوی فدراســیون فوتبال به مجلس" به نقل از حسن 
کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال در نشستی در هیات فوتبال بوشهر منتشر شد 
که با واکنش های زیادی همراه بود؛ اما دبیرکل فدراسیون فوتبال بعد از گذشت ۴۸ 
ساعت و در واکنش به اصل ماجرا و پیگیری های انجام شده گفت: این خبر از سوی 
فدراسیون فوتبال تکذیب شد و چنین خبری از طرف ما نبود. او درباره تاکید فیفا برای 
حضور زنان در ورزشگاه های فوتبال همانند مردان گفت: این درخواست فدراسیون 
و جامعه فوتبال است که شرایطی به وجود بیاوریم که آقایان و بانوان در استادیوم 

باشند. امیدواریم شرایطی فراهم شود که به این سمت برویم.

سید حسن خمینی با تأکید بر استفاده از حضور گروه هایی با عزم جوانانه و خارج 
از چهارچــوب های اداری، گفت: بهره گیری از جوانانی که از نظر تعلق خاطر به 
ارزش های دینی و انقلابی تفاوتی با نسل های پیشین ندارند، کار بزرگی است. البته 
این نسل جدید باید بتوانند از تجربیات نسل قبل استفاده کنند و برای حرکت دو 
بال »تجربه« و »توانایی« را توأمان به کار بگیرند تا ان شاء الله امور را پیش ببرند. سید 
حسن خمینی در ادامه سخنان خود با اشاره به اقتضائات دنیای جدید از جمله »فضای 
مجازی« و »شبکه های اجتماعی« گفت: عمده ترین دلیل اینکه مدیران نسل قبل وارد 
این فضا نمی شوند، این است که چون این فضا را نمی شناسند، از آن می ترسند و 
نمی دانند چیست. اینکه ما از پشت سر به دنبال یک حادثه می رویم و به دل حادثه 

نمی زنیم، به دلیل این است که با آن آشنایی نداریم.

الحمداللهفلجنشد
مصباحی مقدم گفت : ایران با وجود لیست سیاه هم با کشورها داد و ستد می کنند و 
روابط مالی دارند و چیزی نسبت به وضعیت گذشته ما فرق نمی کند. بله تحریم های 
آمریکا که مستقل از اف ای تی اف کار می کند وجود دارد، ولی آن ها هم تقریبا از 
کارایی و خاصیت افتاده اند؛ شاید روزی بسیار اثرگذار بود ولی کم کم آثار آن خنثی 
شده و اثر بخشی اش از بین رفته است. آمریکا بر این مطلب اذعان دارند و گاهی 
صاحبنظران و افرادی از کنگره و حتی رییس جمهور به این مطلب اشــاره دارند. 

الحمدالله آنطور که گفته می شد، نبود و اقتصاد ایران فلج نشد.

سید ابراهیم رییسی  روز گذشته  در جلسه هیات دولت 
با اشــاره به وضع شــاخص بازار بورس در روزهای 
اخیر گفت: ادامه نوسانات بورس در زندگی مردم تاثیر 

می گذارد، لذا باید تدبیری اندیشید تا آرامش بر این بازار 
حاکم شود و مردم و سرمایه گذاران خُرد دچار نگرانی 

نشوند.

رییس جمهوری از سخنگوی اقتصادی دولت خواست 
در این زمینه با مردم و سهامداران سخن بگوید تا منطق 

بازار بورس و چشم اندازآینده بهتر تببین شود.
رییســی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به 
مشــکل کم آبی در مناطق مختلف کشور اظهار داشت: 
تامین آب از منابع مختلف و صرفه جویی همه جانبه در 
بخش های صنعتی و کشــاورزی برای مقابله با بحران 

کم آبی ضرورت دارد و حتما باید دنبال شود.
رییس جمهوری خاطر نشان کرد: دولت به لحاظ تامین 
بودجــه لازم برای اســتخراج آب از منابع ژرف از این 
موضــوع حمایت می کند چرا که تامین آب برای مردم 

جزو اولویت های تخصیص بودجه است.
رییسی ضمن تاکید به تمامی وزرا برای برگزاری نشست 
با نخبگان در هر یک از حوزه های تخصصی تصریح کرد: 
بهره گیری از دیدگاه های نخبگان به ویژه علما و مراجع 
عظام تقلید ضروری است چرا که ایشان خیرخواه مردم، 
مســئولان و کشور هستند و رهنمودهای مراجع عظام 

تقلید همواره چراغ راه مردم و مسئولان است.

باید با تدبیر نگرانی مردم رفع و آرامش
 بر بازار بورس حاکم شود

رییسی در جلسه هیات دولت:

 ســرویس سیاســی-  سید ابراهیم رییسی رییس جمهوری با تاکید بر لزوم رفع نگرانی های مردم و سرمایه گذران خرد در بورس ، 
گفت: باید تدبیری شود تا نوسانات بورس باعث نگرانی مردم و سرمایه گذاران خرد نشود.

ســرویس سیاســی- »علــی باقری 
کنــی« معاون سیاســی وزارت خارجه 
جمهوری اســلامی ایــران با بیان اینکه 
تهران در مذاکرات جدید وین برای لغو 
تحریــم های ظالمانه علیه ملت ایران به 
دنبال کســب نتیجه ملموس برای مردم 
کشورمان اســت، گفت: روسیه و چین 
نیز از مذاکــرات »نتیجه محور« از ایران 

حمایت کرده اند.
باقری که با هدف انجام مذاکرات دوجانبه 
با سرگئی ریابکوف همتای روسی خود 
درباره دور جدید مذاکرات لغو تحریم های ظالمانه علیه ملت ایران در وین تصریح 
کرد: در مذاکرات لغو تحریم های غیر قانونی و ظالمانه علیه ملت ایران از این به 
بعد هم انتظار و هم پیش بینی ما این هست که این دو کشور همراهی خوبی را با 
مواضع جمهوری اسلامی ایران در قالب گفت و گوهایی که در قالب گروه ۴+۱ 

داریم، داشته باشند.
 معاون سیاسی وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی با اشاره به مذاکرات خود با 
»انریکه مورا« هماهنگ کننده کمیسیون مشترک برجام« د ر مورد مذاکرات وین در 
تهران و بروکسل خاطرنشان کرد: در تهران گفت و گوهایی داشتیم و در ادامه آن 
گفت و گو ها دو روز پیش هم در بروکسل صحبت های سازنده، جدی و صریحی 
با ایشان داشتیم با این هدف که گفت و گوها برای لغو تحریم های غیرقانونی و 

ظالمانه علیه ایران در دور جدید شکل بگیرد.
وی گفت: الزامات و اقتضائاتی را که بایستی از نظر ما رعایت بشود، در این گفت و 
گو ها مطرح کردیم و قرار شد که ایشان )مورا( این نگاه و مولفه ها را با طرف های 

دیگر در گروه ۱+۴ مطرح کند.
 باقری اظهار کرد : در ادامه و بر اساس توافق انجام شده با کشورهای گروه ۴+۱ 
قرار شد مذاکرات دو جانبه ای نیز با هر یک از این کشورها برای اشتراک دیدگاهها 
در باره مذاکرات لغو تحریم های ظالمانه علیه ملت ایران انجام شود و در همین 
چارچــوب به دعوت ریابکوف اولیــن دور این مذاکرات امروز جمعه با طرف 

روسی انجام خواهد شد.  
وی در مــورد آغــاز زمان دور جدید مذاکرات لغو تحریم ها افزود : آن چیری که 
در دور جدید از اهمیت جدی برخوردار است آمادگی طرف مقابل برای تصمیم 

گیری در زمینه لفو تحریم های غیرقانونی و ظالمانه است.  
معاون سیاســی وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران همچنین در پاسخ به 
سوالی در باره استقبال آمریکا از گفت و گوهای جدید گفت :  »گفت و گوی های 

ما با کشورهای گروه ۱+۴ است

باقری کنی معاون سیاسی وزارت خارجه:

مسکو و پکن از موضع ایران در مذاکره 
نتیجه محور حمایت می کنند

جزیرههندورابی
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی مطرح کرد: »نمی توانیم بگوییم چون 
مثلا 7۰۰ هزار دلار از کشور خارج شده است، ما همینجا جزیره هندورابی را آماده 
و های کلاسش کنیم تا همه منکرات را در آنجا انجام دهند؛ قطع نمی شود.«سید علی 
یزدی خواه عضو کمیسیون فرهنگی مجلس درباره سود مالی که کنسرت برخی 
خوانندگان ایرانی برای خود و ترکیه داشته و استقبال از آن کنسرت ها، گفت: »بحث 
کنســرت ها اگر منجر به حریم شکنی نشود و حدود شرعی را زیر پا نگذارد، بهتر 
است که در کشور، مکان هایی در نظر گرفته شود که هم برای افرادی که قرار است 
به این کنســرت ها بروند، صرفه جویی شود و هم اگر هنری وجود دارد در داخل 
کشور مورد توجه قرار گیرد.«وی ادامه داد: »اگر هنجار ها را بخواهند رعایت کنند، ما 
مشکلی نداریم، در غیر این صورت طبیعی است که ایران یک کشور اسلامی است و 
نمی توانیم اجازه دهیم افراد مثلا شراب تولید کنند یا شرب خمر را علنی انجام دهند. 
این مهم جزو مقدسات دین ماست و نباید به خاطر چند دلار، یورو و لیر اجازه دهیم 
که هنجار های الهی در داخل کشور شکسته شود. ترکیه یک کشور لائیک است و 
ابایی ندارد از اینکه هنجار های اجتماعی و خطوط قرمز دین اسلام شکسته شود 
و این بحثش جداست اما اگر با رعایت حدود شرعی و اسلام باشد ما از برگزاری 

کنسرت در داخل کشور استقبال می کنیم.«
یزدی خواه در پاسخ به این پرسشی درمورد گسترش آزادی های فرهنگی و اجتماعی 
گفت: »مردم ما الان هم آزاد هســتند. شما بحث حجاب و عفاف را در جامعه اگر 
دقت کنید، سخت گیری صورت نمی گیرد و حتی قانون امر به معروف و نهی ازمنکر 
در کشور اجرا نمی شود. ما سخت گیری در خصوص کسانی که حجابشان را کاملا 
مراعات نمی کنند، نداریم یا اگر منکری مرتکب می شوند، اگر در ملا عام نباشد و 
در حریم منزلشان انجام دهند، کسی بازخواستشان نمی کند؛ مگر اینکه منظور کنار 
گذاشتن هنجار های جامعه سنتی ما باشد که در اینصورت جایز نیست و جامعه 

این را بر نمی تابد.«
این نماینده مجلس افزود: »در تاریخ چند هزار ساله ما هم روی این موضوعات تاکید 
شده است. به عنوان مثال در تخت جمشید که این همه تصاویر دارد، شما عکس 
یک خانم را بر روی آن بنا به هیچ وجه نمی بینید. با اینکه برای سه هزار سال پیش 
است اما ساسانیان و هخامنشیان بر حفظ این حریم ها تاکید داشتند. بالاخره ما یک 
جامعه سنتی با فرهنگ و تمدن غنی هستیم و هر چیزی را برنمی تابیم. همین الان 
هم مشاهده می کنیم که در جامعه بعضی از خانم ها بدون روسری و حجاب پشت 
فرمان ماشین نشسته اند و ما حتی گفته ایم که جریمه بکنید اما جریمه هم نمی شوند. 
اگر منظور از آزادی این باشد که هر کسی با لباس شب و مستانه به خیابان بیاید، طبیعتا 
جامعه این را تحمل نمی کند ولو اینکه چند صد هزار دلار هم از کشور خارج شود.«

یزدی خواه درباره گشت ارشاد و فیلمی که اخیرا منتسب شد به این گشت، بیان کرد: 
»آن خانمی بود که شاکی خصوصی داشت و بحث بر سر حجابش نبود و مسئولین 
مربوطه هم توضیح دادند که پلیس می خواسته ایشان را بازداشت کنند ولی آن خانم  
مقاومت می کرده است. یک مجرم را که با سلام و صلوات دستگیر نمی کنند چرا 
که قطعا فرار می کند و به مامور ناجا نیرنگ می زند. ما مخالف خشونت های پلیس 
هستیم اما شما جلیقه زرد ها، برخورد پلیس در آمریکا، لندن و دیگر کشور های غربی 
را اگر نگاه کنید، کم ترین بی نظمی را تحمل نمی کنند اما ما خیلی اپَن هستیم و خیلی 

آزادی های گسترده ای به واسطه نظام و انقلاب داریم.«

سیاسی

حضور رییس جمهوری در  میان مردم، برای افزایش 
سرمایه اجتماعی است

موسوی سخنگوی هیات رییسه مجلس شورای اسلامی: 

 ســرویس سیاسی -  سخنگوی هیات رییسه مجلس 
شــورای اسلامی، حضور مســتقیم آیت الله رییسی و 
مردم را موجب افزایش ســرمایه اجتماعی عنوان کرد و 
گفت: این موضوع همبســتگی ملی و امید به آینده را 
افزایش می دهد و باعث می شــود مسوولان از نزدیک 
واقعیت های جامعه را لمس کرده و با مشــکلات اقشار 

جامعه آشنا شوند.
سید نظام الدین موسوی درباره سفرهای استانی رییس 
جمهوری و دســتاوردهای آن، گفت: این اقدام رییس 
جمهوری باعث ایجاد الگو میان مدیران شــده و عاملی 
برای حضور آنها میان مردم خواهد بود. زمانی که رییس 
جمهوری در روســتاها و محلات حضور پیدا می کند، 
مردم اعلام می کنند که تاکنون هیچ مدیری در این مکان ها 
حاضر نشده است. موسوی افزود: مسوولی که از نزدیک 
با مسائل و مشــکلات جامعه مواجه نشود، نمی تواند 
قانون گــذار، مجری و ناظر خوبی باشــد. مدیر باید از 
نزدیک واقعیت های جامعه را دیده و لمس کند تا با درد 

و رنج کارگران و روستاییان آشنا شود.
سخنگوی هیات رییسه مجلس یازدهم ادامه داد: حضور 
آیت الله رییسی و مسوولان دستگاه های اجرایی باعث 
می شود که دولت در جریان مسائل و مشکلات کشور به 
شکل جزیی قرار گیرد و از طرفی بازخوردی از اقدامات 

مدیران و نیروهای خود داشته باشد.
وی افزود: مســوولان دولتی هنگام حضور در پایتخت 
فقط به مســائل کلان توجه می کننــد اما با حضور در 
شهرســتانها می توانند به مســائل فــوری که به توجه 
مختصری نیاز دارد، رسیدگی کرده و سطح مشکلات 

در استان را کاهش دهند. این موضوع همبستگی ملی و 
امید به آینده را افزایش می دهد.

استانداران موظف به ایجاد منابع جدید و جذب 
سرمایه هستند

موسوی درباره تامین منابع مصوبات در سفرهای استانی، 
گفت: مجلس در بودجه امسال، منابع قابل اعتنایی را برای 
مناطق محروم و محرومیت زدایی در نظر گرفته است؛ 
علاوه بر آن دولت با تشکیل کمیته مشترکی پیش از هر 
سفر هم مسائل، مشکلات و ظرفیت ها و هم منابعی که 

برای مصوبات استانی وجود دارد را احصا می کند.
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اسلامی با بیان 
این که برخــی از این منابع وجود دارند و باید در جای 
خود هزینه شــود، ادامه داد: دولت هم منابع جدیدی را 
بر اســاس ظرفیتی که وجود دارد از محل های مختلف 

می تواند تامین کند.
وی اضافه کرد: نکته ای که رییس جمهوری تاکید کردند 
این بود که خود استاندارها موظف هستند منابع جدیدی 
را در استانها خلق و احیا کنند و نباید منتظر باشند از سوی 
مرکز برای آنها بودجه ارســال شود. استاندار به عنوان 
نماینده دولت با توجه به حضور سرمایه گذاران مختلف 
داخلی و خارجی موظف به ایجاد منابع جدید و جذب 

سرمایه است.
گره زدن واردات واکسن به مسائل سیاسی 

عوام فریبی است
موســوی با قدردانــی از اقدام دولت ســیزدهم برای 
واکسیناسیون عمومی و زمینه سازی برای تقویت تولید و 
رونق اقتصادی، گفت: متاسفانه دولت قبل مساله واردات 
واکسن را به موضوع سیاسی تبدیل و تلاش کرد تا آنرا 
به مباحثی چون FATF و تحریم ها گره بزند که این اقدام 

نوعی عوام فریبی آشکار بود.
سخنگوی هیات رییسه مجلس به پیگیری جدی رییس 
جمهوری و مسوولان کشور در این زمینه اشاره کرد، ادامه 
داد: دولت سیزدهم با تسریع واردات واکسن و همچنین 
واکسیناســیون عمومی توانست ایران را در رتبه خوبی 

میان کشورهای جهان قرار دهد.
وی دربرگیری واکسیناسیون در کشور را بیش از 7۰ درصد 
ارزیابی کرد و افزود: با توجه به عملیات منسجم دولت 
برای واکسیناســیون عمومی و اعمال محدودیت های 
هدفمند، فکر می کنم بتوانیم بر این بیماری فائق آمده و به 

سمت عادی شدن شرایط حرکت کنیم.
ساختار بودجه ریزی و نظام رسیدگی به بودجه باید 

تغییر کند

موسوی اضافه کرد: با توجه به شرایطی که کرونا که در 
گذشته رقم زد، برخی بنگاه های اقتصادی آسیب دیده 
مجبور به تغییر کاربری و یا تعدیل نیرو شــدند که این 
امر باعث رکود در این بنگاه ها و ایجاد مشکل در بخش 
اشتغال شده بود. امیدوارم با پیگیری های رییس جمهوری 
و اقدامات خوب دولت شاهد تقویت تولید و بهبودی 
شرایط در کشور و در نتیجه افزایش رشد اقتصادی باشیم.
نماینده مردم تهران در مجلس یازدهم درباره همکاری 
قوای مقننه و مجریه برای بدون کسری بسته شدن لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۱، گفت: بخش عمده ای از مشکلات 
اقتصادی در کشور مربوط به کسری بودجه است و دلیل 
اصلی آن ناشی از ســاختار بودجه و ناهماهنگی میان 

دولت و مجلس است.
موسوی با بیان اینکه اکنون نگاه مشترکی میان دولت و 
مجلس درباره بودجه وجود دارد، ادامه داد: با توجه به این 
نگاه، بودجه ســال آینده می تواند به نحوی بسته شود تا 

سال آینده شاهد کسری بودجه نباشیم.
وی دربــاره توضیحات مفصل رییس جمهوری درباره 
بودجه در جلسه مجمع نمایندگان استان تهران با آیت الله 
سید ابراهیم رییسی، گفت: سید مسعود میرکاظمی رییس 
برنامــه و بودجه هم در جلســه غیرعلنی با نمایندگان 
مجلس از نگاه دولت برای تغییر در ساختار بودجه خبر 
داد و تاکید کرد که بودجه سال آینده، باید به نحوی بسته 

شود که شاهد کمترین کسری بودجه باشیم.
عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: 
نمایندگان مجلس همچون دولت معتقدند که ساختار 
بودجه ریزی و نظام رســیدگی بــه بودجه در دولت و 
مجلس باید تغییر کند. محمد باقر قالیباف رییس مجلس 
شورای اســلامی به صراحت از آمادگی برای تغییر در 
بخش هایــی از آیین نامه مجلس در راســتای اصلاح 
ساختار بودجه خبر داد و این دستور را برای این تغییرات 

ابلاغ کرد.
موسوی با یادآوری این که تفریغ بودجه سالیانه توسط 
دیوان محاســبات ۴ ماه زودتر از موعد مقرر انجام شده 
اســت، گفت: با توجه به آسیب شناسی صورت گرفته، 
دولت و مجلس این امکان را دارند تا از این موضوع به 

بهترین نحو استفاده کنند.
وی تاکید کرد: امیدوارم دولت با همان اصلاحاتی که در 
نظر دارد ۱۵ آذر ماه امسال بودجه را به مجلس ارائه کند 
و مجلس هم این همکاری و همراهی را با دولت خواهد 
داشت تا براساس ساختار جدید کسری بودجه وجود 

نداشته باشد.

اختیارات کارگروه تنظیم بازار کالا 
و خدمات به استانداران تفویض شد

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور؛

 سرویس سیاسی - سرپرست معاونت هماهنگی امور 
اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور از تفویض و 
ابلاغ ماموریت ها و اختیارات مرتبط با تنظیم بازار کالا و 
خدمات به استانداران به عنوان رئیس کارگروه تنظیم بازار 

استان خبر داد.
محسن کوشش تبار با بیان اینکه وزیر کشور  تاکید جدی بر 
حمایت از تولید کنندگان و مصرف کنندگان، حفظ آرامش 
و تعادل بازار با رویکرد افزایش رفاه عمومی با محوریت 
استانداری های کشور دارند؛ اظهار داشت: بر اساس ابلاغیه 
معاون اول رئیس جمهور به اســتانداران سراسر کشور، 
تکالیف، ماموریت ها و اختیارات مرتبط با تنظیم بازار کالا 

و خدمات به عنوان رئیس کارگروه تنظیم بازار تفویض 
گردید. وی با بیان اینکه استانداران به عنوان رئیس کارگروه 
و رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان به عنوان 
دبیر کارگروه ، تنظیم بازار در استانها را بر عهده خواهند 
داشت، گفت: برگزاری مستمر جلسات کارگروه تنظیم 
بازار استان با هدف نظارت بر وضعیت بازار و برنامه ریزی 
جهت تامین، توزیع و ذخیره ســازی کالاهای اساسی در 
راستای تعادل عرضه و تقاضا، کنترل روند تغییرات قیمت 
کالاها و خدمات اساسی، حساس و ضروری در طول سال 

از جمله تکالیف این کارگروه می باشد.
کوشش تبار، ارزیابی مستمر از وضعیت رسوب کالاها 
در گمرکات اســتان، برنامه ریزی مدون به منظور رصد 
و پایش کالاهای اساســی مورد نیاز مردم در طول سال و 
هماهنگی جهت تامین آنها و بهره گیری از ظرفیت شبکه 
های توزیع اعم از اتحادیه ها، تعاونی ها، بازارهای سازمان 
میادین میوه و تره بار شهرداری، فروشگاه های زنجیره ای و 
صنوف منتخب در بهبود روند کالا رسانی در طول سال را از 

وظایف مهم ستاد تنظیم بازار استان ها برشمرد.
سرپرســت معاونت هماهنگی امور اقتصادی و توسعه 
منطقه ای وزارت کشــور، تاکید کرد: اجرای طرح های 
بهینه نظارت و بازرسی در طول سال با همکاری تنگاتنگ 
ســازمان تعزیرات حکومتی، سازمان صنعت، معدن و 
تجارت، اتاق اصناف، سازمان بسیج و سایر دستگاه های 
ذیربط در سطح انبارها ، شبکه توزیع و اصناف طی ایام سال 
به صورت مستمر، منظم و سیستمی از جمله ماموریت 

های تفویض شده به استانداران می باشد.
وی بــا تاکید بر اینکه جلوگیری از هرگونه ممنوعیت و 
یا محدودیت در ورود و خروج کالاهای اساســی مجاز 
در مقاطــع زمانی خاص باید با تایید ســتاد تنظیم بازار 
کشور انجام پذیرد، گفت: برنامه ریزی جهت تسهیل در 
کالارسانی، حمل و نقل، تامین و توزیع اقلام پرمصرف 
در طول سال با رعایت ضوابط و مقررات قیمت گذاری 
کالاها را از جمله دیگر تکالیف و ماموریت های کارگروه 

تنظیم بازار استان عنوان کرد.

سرویس سیاسی- وزیر کشور مهدی علیزاده را به عنوان مدیرکل رفاه و پشتیبانی 
وزارت کشور منصوب کرد.

احمد وحیدی به پیشنهاد معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت کشور، با صدور 
حکمی مهدی علیزاده مدیرکل ســابق منابع انسانی، پشتیبانی و امور فنی سازمان 
شهرداری ها و دهیاری ها را به عنوان مدیرکل رفاه و پشتیبانی وزارت کشور منصوب 

کرد.
در حکم وحیدی خطاب به مهدی علیزاده آمده است: نظر به مراتب تعهد و سوابق 
اجرایی و مدیریتی جنابعالی، بنا به پیشنهاد معاون توسعه مدیریت و منابع، به موجب 

این حکم به سمت مدیرکل رفاه و پشتیبانی منصوب می شوید.
وزیر کشور در این حکم اضافه کرد: مدیریت و برنامه ریزی در تامین نیازها، نگهداری 
و بهره برداری مناسب از کلیه تجهیزات، امکانات و منابع، ساماندهی فضاهای اداری، 
نظارت و مدیریت دقیق بر انجام قراردادها و عملکرد پیمانکاران با صرفه و صلاح 
وزارت متبوع و رســیدگی به امور رفاهی و ســلامت کارکنــان از اهم وظایف و 

مسئولیت های مدیر کل جدید رفاه و پشتیبانی وزارت کشور، بر شمرده شده است

مدیرکل رفاه و پشتیبانی وزارت کشور 
منصوب شد


